



**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**



**ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ**

**សេចក្តីជូនដំណឹង**  
**ស្តីពី**

**ការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភជូនបងប្អូនកម្មករនិយោជិតចំនួន ២ ២៩០នាក់ នៃរោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង២៤ នៃវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យទេសចរណ៍ (ដូចមានភ្ជាប់នៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ) ដែលទទួលបានការ អនុញ្ញាតព្យួរកិច្ចសន្យាការងារស្របតាមស្មារតីជុំទី៣នៃកញ្ចប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលជ្រាបថា ធនាគារឯកទេសវីង និងធ្វើសារអំពីការបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលេខទូរស័ព្ទ ដែលបងប្អូនបានផ្តល់មកឱ្យក្រសួងតាមរយៈរដ្ឋបាល រោងចក្រ សហគ្រាសនាពេលកន្លងមក។**

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ សូមជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មករនិយោជិតចំនួន ២ ២៩០នាក់ នៃរោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង២៤ នៃវិស័យកាត់ដេរ និងវិស័យទេសចរណ៍ (ដូចមានភ្ជាប់នៅក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ) ដែលទទួលបានការ អនុញ្ញាតព្យួរកិច្ចសន្យាការងារស្របតាមស្មារតីជុំទី៣នៃកញ្ចប់វិធានការរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលជ្រាបថា ធនាគារឯកទេសវីង និងធ្វើសារអំពីការបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលទៅលេខទូរស័ព្ទ ដែលបងប្អូនបានផ្តល់មកឱ្យក្រសួងតាមរយៈរដ្ឋបាល រោងចក្រ សហគ្រាសនាពេលកន្លងមក។

- ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនឹងត្រូវបើកផ្តល់ជាប្រាក់រៀល និងអាស្រ័យលើចំនួនថ្ងៃនៃការព្យួរកិច្ចសន្យាការងារ ក្នុងនោះចំនួន៖
- ៦០ ៧៥០រៀល (១៥ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេល ៧ថ្ងៃ ដល់ ១០ថ្ងៃ
  - ១២១ ៥០០រៀល (៣០ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេល ១១ថ្ងៃ ដល់ ២០ថ្ងៃ
  - ១៦២ ០០០រៀល (៤០ដុល្លារអាមេរិក) សម្រាប់ការព្យួរកិច្ចសន្យាការងាររយៈពេលចាប់ពី ២១ថ្ងៃ ដល់ ១ខែ។
- ដើម្បីចៀសវាងការលំបាកក្នុងការបង្វិលថវិកាសងរាជរដ្ឋាភិបាលវិញ ក្នុងករណីរោងចក្រ សហគ្រាសសុំចូលធ្វើការមុន កាលកំណត់នៃរយៈពេលព្យួរកិច្ចសន្យាការងារ នោះប្រាក់ឧបត្ថម្ភនឹងត្រូវចែកចេញជា ២ដង សម្រាប់បងប្អូនដែល ព្យួរកិច្ចសន្យាការងារចាប់ពី ២១ថ្ងៃ ដល់ ១ខែ, និងត្រូវបែងចែកជា ៤ដង សម្រាប់បងប្អូនដែលព្យួរកិច្ចសន្យា ការងាររយៈពេល ២ខែ ដោយក្នុង ១ដង ស្មើនឹងថវិកាចំនួន ៨១ ០០០រៀល (២០ដុល្លារអាមេរិក)។

ក្រសួងសូមរំលឹកថា ធនាគារឯកទេសវីង នឹងបង្វិលប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះជូនរាជរដ្ឋាភិបាលវិញ ប្រសិនបើបងប្អូនខកខាន មិនបានទៅបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ ក្នុងរយៈពេល ១០ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីទទួលបានសារតាមទូរស័ព្ទពីធនាគារឯកទេសវីង។ ដើម្បី បើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ បងប្អូនត្រូវយកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណសញ្ជាតិខ្មែរ និងទូរស័ព្ទដែលទទួលបានសារនោះទៅកាន់ភ្នាក់ងារវីង ដែលនៅជិតបំផុត។ សូមបញ្ជាក់ថា បងប្អូនមិនត្រូវឱ្យបង់ថ្លៃសេវាទៅភ្នាក់ងារវីងឡើយពេលបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ។

ក្នុងករណីបងប្អូនកម្មករនិយោជិត ដែលបម្រើការងារនៅរោងចក្រ សហគ្រាស ទាំង២៤ នេះ មិនបានទទួលសារ ទូរស័ព្ទពីធនាគារឯកទេសវីង នោះសូមបងប្អូនទំនាក់ទំនងសួរព័ត៌មានបន្ថែម ឬធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលេខទូរស័ព្ទរបស់ខ្លួន ទៅ រដ្ឋបាលរោងចក្រ សហគ្រាសរបស់ខ្លួន។ ក្រសួងនឹងបន្តជូនដំណឹងដល់បងប្អូនកម្មកររោងចក្រ សហគ្រាសដទៃទៀត ទៀតអំពីការបើកផ្តល់ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះ។

អាស្រ័យដូចបានជម្រាបជូនខាងលើ សូម សាធារណជន ជាពិសេសបងប្អូនកម្មករនិយោជិតជ្រាបជាព័ត៌មាន និង សូមរូសរាន់ទំនាក់ទំនងបើកប្រាក់ឧបត្ថម្ភនេះនៅតាមភ្នាក់ងារវីងនានាដែលនៅជិតបំផុតឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។

ថ្ងៃ ៣៧ ៣ ៣២២ នៃ តារាង ភ្នាក់ងារ ទោស័ក ព.ស.២៥៦៤  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២៩ ខែ កក្កដា ឆ្នាំ២០២០





**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ**  
**គណៈកម្មការអនុវត្តវិធានការរាជរដ្ឋាភិបាល**

**ឧបសម្ព័ន្ធ នៃសេចក្តីជូនដំណឹងចុះថ្ងៃទី៨ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០២០**

**បញ្ជីឈ្មោះ រោងចក្រ សហគ្រាស ក្នុរចិស័យកាត់ដេរ និងចិស័យទេសចរណ៍**  
**ចំនួន ២៤ ដែលទទួលបានប្រាក់ឧបត្ថម្ភរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល**

ល.រ	ឈ្មោះរោងចក្រ សហគ្រាស	រាជធានី ខេត្ត
<b>ក. វិស័យកាត់ដេរ</b>		15
1	ក្រុមហ៊ុនខុក វើលដ៍ ថយស័ ឯ.ក	ភ្នំពេញ
2	ក្រុមហ៊ុនវ៉ាយ វី ភី ក្រេឌីង	ភ្នំពេញ
3	ក្រុមហ៊ុនវែនធើរន អិកែវីល (ខេមបូឌា)	ភ្នំពេញ
4	ក្រុមហ៊ុនមិនីងឆ្លូ ហ្គាមេន អេនធើប្រាយ	ភ្នំពេញ
5	ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាភីស ខបកើរសិន លីមីធើត_1	កណ្តាល
6	ក្រុមហ៊ុនថៃ យ៉ា ហ្គាមេន អ៊ិនដាសស្រ្ទី	កណ្តាល
7	ក្រុមហ៊ុនវីជេន ហ្វូតវែរ (ខេមបូឌា) ខូ អិលធើឌី	កណ្តាល
8	ក្រុមហ៊ុនកុងឆាយ	កណ្តាល
9	ក្រុមហ៊ុនកើហ្វម វែល ហូលឌីង (ខេមបូឌា) លីមីធើត	កណ្តាល
10	ក្រុមហ៊ុនបូរឃើ ហ្គាមេន ព្រីនធើង(ខេមបូឌា)ខបកេនី លីមីធើត	កណ្តាល
11	ក្រុមហ៊ុនចិតសាន់(ខេមបូឌា)នីតធើង វ៉ស៊ីង ដាយអ៊ុង អេន ព្រីនធើង ឯ.ក	កំពង់ស្ពឺ
12	ក្រុមហ៊ុនម៉ូណូភា (ខេមបូឌា) ខូ អិល ធើឌី	កំពង់ស្ពឺ
13	ក្រុមហ៊ុនស្រ្ទង់ ហែលធើ អ៊ិនធើណេសិនណាល លីមីធើត	តាកែវ
14	ក្រុមហ៊ុនណាញ ស្តាយ ហ្គាមីន ឯ.ក	តាកែវ
15	ក្រុមហ៊ុនខតចិនខនសិប អ៊ិនដាសស្រ្ទី ឯ.ក	តាកែវ



*(Handwritten signature in blue ink)*

ល.រ	ឈ្មោះរោងចក្រ សហគ្រាស	កាលបរិច្ឆេទ
ខ. វិស័យទេសចរណ៍		9
16	ក្រុមហ៊ុនតូធីចារ៉ា វីសត & ស្យា (ខេមបូឌា)	ភ្នំពេញ
17	ក្រុមហ៊ុន៥ អូសិន ខុអិលធីឌី	ភ្នំពេញ
18	ក្រុមហ៊ុនអេប៊ិច ខេមបូឌា ត្រាវែល សែរវីស	សៀមរាប
19	ក្រុមហ៊ុនកូបេ យែកែននីស វេស្តវែន	សៀមរាប
20	ក្រុមហ៊ុនអេច ឌី រីក កាហ្វេ & សប	សៀមរាប
21	ក្រុមហ៊ុនប៊ូរ ហ្វីហ្ស៊ីន	សៀមរាប
22	សណ្ឋាគារ វិណាហ្គេហ្វ អង្គរ	សៀមរាប
23	ក្រុមហ៊ុនមុទិតា វីសត & ស្យា	សៀមរាប
24	ក្រុមហ៊ុនឡាយ ហ្វូលយ៉ាណា អង្គរ ហ្វេល ឯ.ក	សៀមរាប



\* ១៧